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Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til:

Dato:

Fødevareministeren

5. november 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 47

Kan ministeren bekræfte, hvorvidt Danmark kun hjemtager dele af 

landdistriksmidlerne for perioden 2006-2008, og hvorvidt Danmark planlægger 

at fortsætte dette for 2009-2012?

- Hvis Danmark ikke hjemtager alle midler, hvor mange penge taler vi så om, 

at Danmark ikke hjemtager? 

- Og hvad er i givet fald så begrundelsen for at Danmark ikke hjemtager 

midlerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jørn Dohrmann

formand
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